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Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Schmitt Pál
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Az erdészeti kérdések súlya ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az erdei életközösségek nélkülözhetetlen fennmaradása, véd őhatása és termékei biztosítása
érdekében szükséges az erdő szakszerű kezelése. Az erdő fenntartása, gyarapítása és védelme az
egész társadalom érdeke, az erdő fenntartója által biztosított közérdekű szolgáltatásai minden
embert megilletnek, ezért az erdővel csak a közérdekkel összhangban szabályozott módon lehet
gazdálkodni .
Az egységes MGSZH keretein belül az FVM irányításával az erdészeti igazgatóságok kiemelked ő
munkát végeztek .
Aktívan közreműködtek nem csak a hatósági munkában, hanem az új erdő törvény megalkotásában
is .
Ezért lenne fontos, hogy ez a hatósági terület a mezőgazdasági igazgatás részeként működjön
tovább .
Korábban több kísérlet történt az irányítás természetvédelmi hatóság felügyelete alá csatolására ,
ezeket a kísérleteket a tárca sikeresen kívédte .

Mindezek ismeretében kérdezem tisztelt Miniszter Urat : Az erdészeti igazgatás tekintetében tervez
—e változtatást a korábbi jól bevált gyakorlaton ?

Várom megtisztel ő válaszát !

országgyűlési képviselő
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